
Beszámoló a HMPSZ Felügyelőbizottságának 2020. évi munkájáról 

 

 

A Felügyelőbizottság az elmúlt év során 2 alkalommal tanácskozott, online 

módon, a járvány miatti korlátozásokra tekintettel. 

 

Egy megkeresés érkezett a FEB-hez, amit kivizsgáltunk, de határozatot nem 

hoztunk. Véleményünk szerint az ügy nem Felügyelőbizottsági hatáskörbe 

tartozik. 

 

Szúrópróba szerűen ellenőriztük az Egyesületek beszámolóinak letétbe 

helyezését a Bíróság honlapján, ezzel kapcsolatban javaslattal élünk a HMPSZ 

elnöksége felé. 

 

Megvizsgáltuk a HMPSZ 2020. évi beszámolóját valamint 2021. évi költségvetési 

tervét, azokat elfogadásra javasoljuk. 

 

A felügyelőbizottságnak a fentieken kívül más munkája nem volt az elmúlt 1 

évben. 

 

Eger, 2021. május 10.     

 

 

          Pintér Szilvia 

       HMPSZ FEB elnök 

 

 

 


